CHIMDG Days

内蒙古~探索沙湾草原 INNER MONGOLIA ~ EXPLORE DUNE BAY & GRASSLAND

北京 / 呼和浩特 / 希拉穆仁草原 / 达拉特旗 / 鄂尔多斯

Beijing / Hohhot / Xilamuren Grassland / Dalad Banner / Ordos



饺子风味 Dumpling Cuisine

烤鸭风味 Roasted Duck Cuisne

哈素海鱼宴 Hasu Lake Fish Feast

SPECIAL ARRANGEMENT

- 全程无购物店 Zero Shopping Shop
- 蒙古袍体验 Wearing Mongolian Custom
- 草原篝火晚会 Grassland Bonfire Party
- 赠送防沙脖套 Free Sandproof Neck Gaiter
- 鄂尔多斯婚礼演出 Ordos Wedding Performance
- 沙漠冲浪车 + 小火车 + 骑骆驼 Desert Surf Car + Little Train + Camel Riding
- 高铁北京-呼和浩特-北京 Speed Train Beijing - Hohhot - Beijing

行程特点 ITINERARY HIGHLIGHTS

- 大召寺 Dazhao Temple TICKET
- 美岱召 Meidaizhao Monastery TICKET
- 响沙湾 Whistling Dune Bay TICKET
- 成吉思汗陵 Mausoleum of Genghis Khan TICKET
- 希拉穆仁草原 Xilamuren Grassland
- 敕勒川草原景观区 Chilechuan Grassland Tourism Area
- * TICKET 含票 Include Ticket

| ● 膳食 MEALS

- 驼骨风味 Camel Bone Cuisine
- 莜面风味 Oat Noodles Cuisine
- 烤全羊风味 Roasted Whole Lamb Cuisine

酒店特色 HOTEL HIGHLIGHTS

住宿当地4+5星级酒店 Stay Local 4+5 Stars Hotel

火锅吃到饱风味 All You Can Eat Hot Pot Cuisine

住宿1晚草原蒙古包 Stay 1 Night At Grassland Mongolian Yurt

乐趣购物 FUN SHOPPING

- 塞上老街 Saishang Old Street
- 王府井大街 Wangfujing Avenue





iO Exclusive*

响沙湾悦沙岛套票 Whistling Dune Bay Yuesha Island Package

圣主广场 + 哈素海 (敕勒川草原) Holy Lord Square + Hasu Lake Chilechuan Grassland)

> 牧民家访(希拉穆仁草原) Herdsmen Home Visit (Xilamuren Grassland)



塞上老街 Saishang Old Street



成吉思汗陵 Mausoleum of Genghis Khan

第1天 出境 🛪 北京

机上用餐

集合于国际机场,乘搭国际航班飞往中国一北京。

第2天 北京 呼和浩特

午晚

乘搭高铁出发前往呼和浩特(大约2.5小时)。

内蒙古博物院:全区唯一的自治区级综合性博物馆,也是全中国少数 民族地区最早建立的博物馆。展厅大楼造型别致,极具民族特色;楼 顶塑有凌空奔驰的骏马,象征着内蒙古的吉祥与腾飞。

第 3 天 呼和浩特 🤐 希拉穆仁草原

早午晚

希拉穆仁草原(下马酒+欢迎仪式): 典型的沙化草原,拥有700多平方公里的天然草原,景色壮阔。在这里观光踏青之余,还可以体验蒙古族人豪迈的文化风情。

蒙古袍体验: 挑选自己喜欢的蒙古服饰,穿上这些美丽的衣裳,在无际的草原上拍照纪念这特别的时刻。

牧民家访(喝奶茶+吃果条): 拜访热情的牧民,他们会以各式的小食、奶茶以及嘹亮的歌声招待客人,感受蒙古族对客人的热烈欢迎。

篝火晚会: 在唯美的星空下,围绕着篝火晚会的主场高歌热舞,与场中蒙古族的朋友随着音乐起舞,又唱又跳,好不快乐。

第 4 天 希拉穆仁草原 照 呼和浩特

2午晚

昭君博物院:由昭君墓及其一系列纪念建筑设施组成。王昭君为中国古代四大美人之一。昭君墓,蒙古语称为特木尔乌儿虎,意为"铁垒";文献记载亦称青冢。"青冢拥黛"是呼和浩特八大景之一。

大召寺: 一座大藏传佛教寺院,属于格鲁派(黄教)。大召寺内供奉着一座全国最大的释迦牟尼银佛像,因为这尊全国最大的银佛,所以,人们又把大召寺又称为银佛寺。

塞上老街: 是条具有明清建筑风格的古街。其兴建于明万历年间的大召,门前西侧有一条横街,立了牌楼,名为塞上老街。

第5天 呼和浩特 选 达拉特旗

早午服

敕勒川草原景观区: 总面积约100平方公里,分为两大区域。一大区域以蒙元文化为核心主题的景观区-圣主广场;另一大区域以观光旅游、休闲度假为核心打造的综合性旅游区-哈素海。

圣主广场:广场中间立着高约40米的大圆顶子建筑,圆顶子下面坐着一个巨人,一手伸向远方,是指点江山,还是号令麾下草原骑兵,他就是成吉思汗。

哈素海: 一个天然湖泊,有"塞外西湖"之称,湖北为大青山,东、南、西三面被农田和牧场所包围,湖面有30万平方公里,相当于杭州西湖的5倍。

美岱召: 原名灵觉寺,后改寿灵寺,是一座"城寺结合,人佛共居" 的喇嘛庙。寺内保留有大量生动逼真的佛教历史壁画。

第6天 达拉特旗 🍔 鄂尔多斯

早午晚

响沙湾(含往返缆车+冲浪车+骑骆驼+小火车+沙袜): 响沙湾沙高 110米,坡度45度,呈弯月状形成一个的巨大沙山回音壁。当你对着 两手猛力向中间捧沙时,便会听到哇哇的蛙鸣声,响沙湾因而得名。 响沙湾现已开放两个大型项目休闲区,分别是仙沙岛和悦沙岛。

悦沙岛套票包含:沙漠观光火车、沙漠科教馆、国家非物质文化遗产《鄂尔多斯婚礼》演出、主题巡游演出、水上互动演出、沙雕园、骑骆驼、水上飞车、水上飞碟、水上飞艇等。

成吉思汗陵:蒙古帝国第一代大汗成吉思汗的衣冠冢,由于蒙古族盛行"密葬",所以真正的成吉思汗陵究竟在何处始终是个谜。

第 7 天 鄂尔多斯 240km 呼和浩特

早午晚

蒙亮民族风情园: 可以参观驼绒制品、羊绒制品生产线;还可以在此观看大型原生态实景剧《蒙古王朝》,是一台以马术特技和展示历史情景为主要表现特色的大型户外表演。同时园区里还有15组大型群雕组成的敖包广场。

和硕恪靖公主府:以传统礼制文化为建筑理念,在皇家园林造景风格中,融入北方草原民族崇尚自然的生活习俗。其建筑均为汉白玉高台基座,营造出皇族府邸的尊贵与威仪。

宝尔汗佛塔: 龙多丹增荣波活佛将多年珍藏的释迦牟尼佛舍利(包括脑舍利、骨舍利、血舍利)和阿难尊者、优波离尊者等十大阿罗汉的舍利,以及很多珍贵经书、佛像,一并赠予了宝尔汗佛塔。

第8天 呼和浩特 业 北京

早午

绥远城将军衙署: 门前有高大影壁,门侧立石狮一对,院内厅堂三进,前为大厅,两侧为东西庑堂,中为公廨,后为将军私邸,共有房屋132间。

乘搭高铁出发前往北京(大约2.5小时)。

王府井大街:一条具有数百年历史的商业街,享有"金街"美誉。

第9天 北京 🛪 入境

早/机上用餐

旅程结束,送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。 鸿运期待与您再次出发!





官古袍体验 Wearing Mongolian Custom



鄂尔多斯婚礼演出 Ordos Wedding Performance

Depart ≍ Beijing

MOB

Assemble at international airport, departure flight to China - Beijing.

Beijing ==== Hohhot Day 2

Take speed train proceed to Hohhot (2.5 Hrs

Inner Mongolia Museum: The only comprehensive museum in Inner Mongolia and also the earliest museum in autonomous regions in China. The white horse sculpture galloping on the top of the building implies the fortune and takeoff of Inner Mongolia.

Day 3

Hohhot 120km Xilamuren Grassland

BI D

Xilamuren Grassland (Dismounting Wine + Welcome Ceremony): A typical desertified grassland. In addition to sightseeing and outings here, you can also experience the heroic cultural customs of the Mongolian people.

Wearing Mongolian Custom: Choose Mongolian cloth and wear it to take photo for commemorate this special moment.

Herdsmen Home Visit (Milk Tea + Fruit Sticks Tasting): Visit the enthusiastic herdsmen. They will entertain guests with various snacks, milk tea and singing, feel the warm welcome of the Mongolian people. Bonfire Party: Under the beautiful starry sky, sing and dance around the main venue of the bonfire party. Danced with the Mongolian friends to enjoy the party.

Day 4 Xilamuren Grassland Hohhot



Zhaojun Museum: Consists of Zhaojun's Tomb and commemorative building facilities. She is one of the four beauties in ancient China. The tomb listed among the eight most popular scenic spots in Hohhot. Dazhao Temple: The oldest building and the largest temple in Hohhot, Inner Mongolia. Locally, people usually refer to it as the Silver Buddha Temple (Yinfo Si) for it is here that there is a rare silver statue of Sakyamuni that measures 2.5-meter-high (8.2-foot-high). Saishang Old Street: Built during the Ming and Qing Dynasties, this 380m long street is one of the oldest roads in the city.

Day 5 Hohhot Dalad Banner

Chilechuan Grassland Tourism Area: With a total area of 100 square kilometers and is divided into two areas. A large area is centered on displaying and experiencing Mongolian and Yuan culture, another major area is tourism, leisure and vacation as the core. Holy Lord Square: The middle square stands a large dome building, under the dome sits a giant with one hand stretched out far away, giving orders to his grassland cavalry. He is Genghis Khan. Hasu Lake: A natural lake, known as the "West Lake beyond the Great Wall", North side bounded by the Daging Mountains and surrounded by farmland and pastures on the east, south and west sides. The lake covers an area of 300,000 square kilometers, which is five times the size of West Lake in Hangzhou.

Meidaizhao Monastery: Formerly known as Lingjue Temple, later changed to Shouling Temple. There are a large number of vivid Buddhist historical murals preserved in the temple.

Dalad Banner 🚃 Ordos Day 6

Whistling Dune Bay (Include Returns Cable Car + Surf Buggy + Camel Riding + Little Train + Sand Socks): The sand is 110m high, with a slope of 45 degrees, forming a crescent-shaped echo wall of a huge sand mountain. When hold the sand in the middle with both hands, will hear the sound of frogs croaking, hence the name Whistling Dune Bay. Now opened two leisure areas, namely Xiansha Island and Yuesha Island.

Yuesha Island Package Include: Desert Sightseeing Train, Desert Science and Education Museum, National Intangible Cultural Heritage "Ordos Wedding" Performance, Themed Parade Performance, Water Interactive Performance, Sand Sculpture Garden, Camel Riding, Hydroplane, Water Flying Saucer, Water Airship and etc... Mausoleum of Genghis Khan: The tomb of Genghis Khan, the first great khan of the Mongolian Empire. Due to the prevalence of "secret burials" among the Mongolian people, the location of the real Mausoleum of Genghis Khan has always been a mystery.

Ordos 240km Hohhot Day 7

Mengliang Fengging Garden: Visit the production lines of camel hair products and cashmere products; Watch the large-scale ecological drama "Mongolian Dynasty". Meantimes, there is also Aobao Square composed of 15 groups of large group sculptures in the park. Residence of Gurun Princess Kejing: Based on the traditional ritual culture as the architectural concept, the royal garden landscaping style is integrated into the northern grassland people's advocating nature life customs. The buildings are all built with white marble high platform bases, creating the dignity and majesty of a royal residence. Bao'erhan Pagoda: Longdo Tenzin Rongpo Living Buddha given the relics of Sakyamuni Buddha (include brain relics, bone relics, and blood relics) and the relics of the ten great Arhats including Venerable Ananda and Venerable Upali, as well as many precious scriptures, Buddha statues to Bao'erhan Pagoda.

Hohhot **** Day 8 Beijing

Suiyuan City General Government Office Site: A tall screen wall in front of the entrance with a pair of stone lions standing on both sides. The courtyard have front hall, the east and west verandas on both sides, the public house in middle, and the general's private residence at the back. There are 132 houses in total.

ke speed train proceed to Beijing (2.5 Hr.

Wangfujing Avenue: One of the symbols of Beijing's commerce, is the most well-known and prosperous shopping street with modern and fashion trends.

Day 9 Beijing 🛪 Return

B/MOB

End of journey, return flight to home. iO Travel hope to serve you again soon!





悦沙岛 Yuesha Island



哈素海 Hasu Lake



昭君博物院 Zhaojun Museum



蒙亮民族风情园 Mengliang Fengqing Garden

出发日期 DEPARTURE DATE:

必须符合条规:

1. 本公司保留对行程内容因当地天气、路况、 突发情况以及不可抗拒因素,做出适当 更改和调整的权力。 2. 所有航班如有更改,恕不另行通知。 3. 旅游细则与附带条件,以收据背项为准测。 4. 自由活动期间自费项目由客人自行选择与付费。 5. 如有包含门票,将特别注明。

6. 如有购物站,将特别注明。
7. 旅程以华语,粤语或英文讲解。
8. 每团至少16位成员才能铁定出发,如团体少于16为成员,本公司保留决定操作或取消此行程。
9. 所有酒店评级,均以当地为标准。如遇到当地酒店客满,不可预测等因素,将以同级酒店取代。
10. 房型是根据酒店分配,本公司不负责所分配房型差异。
11. 本公司建议购买旅游保险,为您的旅程做个保障。
12. 英文版本是翻译自中文版本,如有差异将以中文版为。

30300 IPOH, PERAK, MALAYSIA.

团费 TOUR FARE:

Terms & Conditions Apply: Terms & Conditions Apply:

1) Or servers the right to make appropriate changes and adjustments of the fitnerary due to local weather, road conditions, unexpected situations and irrestitible factors without prior notice.

2) All flight are subject to change without prior notice.

3) All sooking will be suffected to terms and conditions of participation of optional tours will be at passengers own expense.

5) Admission and entrance ticket will be included where specified.

7) Tour is conducted in Chinese. Cantonese or English.
8) Minimum group size of 16 passenger is required for a confirmed departure. Group size of 16 and below will 30 left be at discretion of 10 travel standard. In the event that accommodation, if the stated hotel in unavailable, it will be replaced by hotel of similar standards.
10) Room types are based on run of house an allocated by differences of the room allocated sponsible for the differences of the room allocated sponsible for the commodate spound of the commodate spound





IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD. TIME EDGE VACATION CDN. BHD. (17/4279-1) (17/3557-U) (KKP-1478) (KPL/LN 1478/2) E FREE VACATION SDN. BHD. (KPK/LN 8618)

IPOH OFFICE: \$\,+605 253 2766 / +6016 559 8766 O NO. 19, JALAN SULTAN ABDUL JALIL,

+6016 311 0632

O NO. 50, JALAN SRI PELANGI, TAMAN PELANGI, 80400 JOHOR BAHRU, JOHOR, MALAYSIA.

